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ZÁPIS ZO ZASADNUTIA  

Akademického senátu Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

zo dňa 26.11.2024 
 
Prítomní:  prítomných 11 členov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny a zápisu zo zasadnutia.  
  
Hostia: doc. Ing. Michal Šoltés, PhD., doc. Ing. Peter Džupka, PhD., doc. Ing. Júlia Ďurčová, PhD., doc. MVDR. Ing. 

Ján Buleca, PhD., Ing. Lenka Vejačková 
 
Program zasadnutia:  

Bod Program Predkladateľ 

1. Otvorenie zasadnutia doc. Glova 

2. Schválenie overovateľov zápisu doc. Glova 

3. Schválenie programu zasadnutia doc. Glova 

4. Kontrola plnenia uznesení a záverov z predchádzajúcich zasadnutí doc. Glova 

5. Potvrdenie zvoleného kandidáta v študentskej časti AS EkF TUKE – zástupca 1. ročníka 
bakalárskeho stupňa 

Dr. Nemec 

6. Schválenie Zásad prijímacieho konania na štúdium druhého stupňa na EkF TUKE pre akademický 
rok 2025/2026 

doc. Šoltés 

7. Schválenie Zásad prijímacieho konania na štúdium prvého aj druhého stupňa (v AJ) pre 
akademický rok 2025/2026 

doc. Šoltés 

8. Schválenie výberovej komisie a delegovanie zástupcu/-kyne Akademického senátu Ekonomickej 
fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

doc. Šoltés 

9. Prerokovanie návrhu Dlhodobého zámeru Ekonomickej fakulty TUKE na roky 2024-2031 doc. Šoltés 

10. Schválenie harmonogramu zasadnutí AS EkF TUKE na rok 2025 doc. Glova 

11. Interpelácie doc. Glova 

12. Rôzne doc. Glova 

13. Záver zasadnutia doc. Glova 

K 1. bodu: Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie AS EkF TUKE otvoril predseda senátu a privítal všetkých prítomných členov AS EkF TUKE a hostí. Prítomných bolo 11 
zástupcov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny.  
 

K 2. bodu: Schválenie overovateľov zápisu 

Predseda AS EkF TUKE za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia AS EkF TUKE, navrhol senátorov: Viktória Adamkovičová 
a Matúš Kubák. Obaja s návrhom súhlasili.  
 
Predseda AS EkF TUKE dal následne hlasovať o overovateľoch zápisnice v takejto podobe: 
„AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 26.11.2024 v zložení: senátorka Viktória 
Adamkovičová a senátor Matúš Kubák.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 29/2024. 
 

K 3. bodu: Schvaľovanie programu zasadnutia 

Návrh programu zasadnutia bol predložený ako súčasť pozvánky na zasadnutie AS EkF TUKE spoločne s materiálmi - dňa 19.11.2024.  
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Predseda AS EkF TUKE dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
„AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 26.11.2024 po doplnení bodu č. 7.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 30/2024. 
 

K bodu 4: Kontrola plnenia uznesení a záverov z predchádzajúcich zasadnutí 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že neboli žiadne úlohy vyplývajúce z minulých uznesení. 
 

K bodu 5: Potvrdenie zvoleného kandidáta v študentskej časti AS EkF TUKE – zástupca 1. ročníka bakalárskeho 
stupňa 

Predseda AS EkF TUKE požiadal predsedu volebnej komisie pre doplňujúce voľby do študentskej časti AS EkF TUKE za 1. ročník 
bakalárskeho štúdia, JUDr. Ing. Petra Nemca, PhD., o potvrdenie zvoleného kandidáta a informovanie o priebehu týchto volieb. 
 
Dr. Nemec: Konštatoval, že voľby prebehli bez problémov, celkovo bolo odovzdaných 43 platných hlasov, ani jeden hlas nebol 
neplatný. Potvrdil, že výsledky volieb sú platné a poprial veľa šťastia zvolenému kandidátovi.  
Predseda AS EkF TUKE potom privítal nového člena senátu.  
 

K bodu 6: Schválenie zásad prijímacieho konania na štúdium druhého stupňa na EkF TUKE pre akademický rok 
2025/2026  

Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana Šoltésa o predstavenie návrhu, ktorý slovo presunul na prodekanku Ďurčovú.  
 
Prodekanka Ďurčová: Zmenou v predkladaných zásadách oproti predchádzajúcemu obdobiu je, že motivačné štipendium môžu 
získať aj študenti 1.r / 2. st. štúdia. To sa bude prideľovať na základe výsledkov výberového konania. Tým budú teda prechádzať 
všetci prihlásení študenti.  
 
Následne bola predsedom senátu otvorená diskusia k tomuto bodu programu, v ktorej vystúpili: 
Senátor Bendo: Je možný prestup medzi študijnými programami?  

Dekan Šoltés: Je potrebná informácia, či ukončili príbuzný študijnom odbor podľa číselníka Sústavy študijných odborov v 
SR. V budúcnosti sa môže uvažovať o jeho otvorení aj pre iné študijné odbory, zatiaľ však s touto možnosťou nepočítame.  

 
Následne dal predseda AS EkF TUKE hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
„AS EkF TUKE schvaľuje Zásady prijímacieho konania na štúdium druhého stupňa na EkF TUKE pre akademický rok 2025/2026  
v predloženom znení.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 31/2024. 

 

K bodu 7: Schválenie zásad prijímacieho konania na štúdium prvého a druhého stupňa (v AJ) pre akademický rok 
2025/2026 

Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana Šoltésa o predstavenie návrhu. Následne bola predsedom senátu otvorená diskusia 
k tomuto bodu programu. Nikto zo senátorov nemal k predloženému dokumentu zásadnú otázku.  
 
Následne dal predseda AS EkF TUKE hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
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„AS EkF TUKE schvaľuje Zásady prijímacieho konania na štúdium prvého stupňa (v AJ) pre akademický rok 2025/2026 v predloženom 
znení.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 32/2024. 
 
Následne dal predseda AS EkF TUKE hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
„AS EkF TUKE schvaľuje Zásady prijímacieho konania na štúdium druhého stupňa (v AJ) pre akademický rok 2025/2026  
v predloženom znení.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 33/2024. 
 

K bodu 8: Schválenie výberovej komisie a delegovanie zástupcu/-kyne Akademického senátu Ekonomickej fakulty 
Technickej univerzity v Košiciach 

Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana Šoltésa o predstavenie návrhu. Ten v krátkosti vysvetlil členom senátu dôvod, pre ktorý je 
potrebné toto výberové konanie realizovať. K téme následne prebehla krátka diskusia. Členovia senátu predložili svoj návrh na 
zástupcu / kyňu AS EkF TUKE vo výberovej komisii. Oslovený / á člen / ka senátu s návrhom súhlasil / a.  
 
Následne dal predseda AS EkF TUKE hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
„AS EkF TUKE schvaľuje svojho zástupcu / kyňu AS EkF TUKE vo výberovej komisii. (podľa prílohy)“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 34/2024. 
 
Následne dal predseda AS EkF TUKE hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
„AS EkF TUKE schvaľuje zloženie výberovej komisie v predstavenom zložení. (podľa prílohy)“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 35/2024. 
 

K bodu 9: Prerokovanie návrhu Dlhodobého zámeru Ekonomickej fakulty TUKE na roky 2024-2031 

Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana Šoltésa o predstavenie návrhu. 
 
Dekan Šoltés požiadal členov AS EkF TUKE, aby zozbierali pripomienky od členov AO EkF TUKE k predloženému dokumentu a do 
2.12.2024 do 12:00 ich zaslali vedeniu. To sa bude následne nimi zaoberať.  
Senátor Bajus: Nie je potrebné mať ciele nadefinované tak, aby boli merateľné? 

Dekan Šoltés: Nie je cieľom nadefinovať ciele tak detailne, ale spolu s týmto dlhodobým zámerom je potrebné robiť 
kontrolu plnenia čiastkových cieľov na ročnej báze.  



4 
 

Prodekan Džupka: Momentálne, v tejto verzii, je pomerne veľké množstvo cieľov nadefinovaných ako merateľné ciele 
a predpoklad je, že po úpravách bude väčšina cieľov konečného dokumentu v tejto podobe.  

 

K bodu 10: Schválenie harmonogramu zasadnutí AS EkF TUKE na rok 2025 

Predseda AS EkF TUKE predstavil návrh harmonogramu zasadnutí AS EkF TUKE. V diskusii neboli prednesené žiadne návrhy zmien.  
 
Následne dal predseda AS EkF TUKE hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
„AS EkF TUKE schvaľuje harmonogramu zasadnutí AS EkF TUKE na rok 2025.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

11 11 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 36/2024. 
 

K bodu 11: Interpelácie 

Senátor Bajus: Vzhľadom k tomu, že je potrebné si plánovať písomky počas AR, či je možné dopredu vedieť kedy sú plánované 
dekanské voľná, resp. Či to nemôže už byť uvedené v harmonograme AR (napr. Pred Veľkou nocou)  

Dekan Šoltés: Budeme sa snažiť, aby sme to pripravili pred začiatkom semestra. Momentálne bolo udelenie výnimočného 
dekanského voľna spojené so špeciálnou akciou KEF.  

Senátor Bajus: Z pohľadu SMK nie je priestor pre schvaľovanie dokumentov (tým že som členom kolégia dekana, predtým sa to 
schvaľovalo na kolégiu), či je možné byť prizvaný na niektoré vedenie, kedy je to potrebné, resp. je potom potrebné vytvoriť 
fakultnú radu kvality.   

Dekan Šoltés: V prípade, ak príde požiadavka na schvaľovanie dokumentov, alebo niečoho iného, tak nie je problém, aby 
sme sa stretli a riešili to.  

Senátorka Adamkovičová: Je nejaká nová informácia ohľadne rekonštrukcie ZP-čiek?  
Dekan Šoltés: Je to jedna z hlavných tém, ale konkrétne termíny nie sú. Budeme to naďalej zisťovať. 

 

K bodu 12: Rôzne 

Prodekan Buleca: Poďakoval sa všetkým, ktorí sa zúčastnili Internacionalizačného auditu počas minulého týždňa. 
Senátor Burger: Požiadal, aby náš zástupca predniesol na zasadnutí AS TUKE návrh konania Zasadnutia akademickej obce TUKE, 
kde by bolo možné stretnúť sa s rektorom a vedením TUKE – pre študentov aj pedagógov.  

Dekan Šoltés: Je fajn rozmýšľať o takejto platforme, ale je zároveň dôležité využívať už existujúce cesty pre komunikáciu 
s vedením TUKE.  
Senátor Glova: Vyjadril sa, že predniesť návrh nie je problémom, ale súhlasí s vyjadrením, že je potrebné reálne využívať 
už existujúce spôsoby komunikácie a nie len hľadať iné cesty.  

Senátorka Adamkovičová: Pozvala celú AO EkF TUKE (prostredníctvom senátorov) na kvíz organizovaný študentskou časťou AS EkF 
TUKE, ktorý sa bude konať 12.12.2024 o 17:30 vo Veľkej zasadacej miestnosti Knižnice TUKE.  
Senátor Kubák: Informoval, o symbolickom proteste učiteľov a zamestnancov školstva – tým, že budú ľudia oblečení v čiernom. 
Informácia prišla od Odborového zväzu TUKE.  
 
K bodu 13: Záver zasadnutia 
Predseda AS EkF TUKE poďakoval prítomným členom senátu a hosťom za spoluprácu a zasadnutie akademického senátu dňa 
26.11.2024 ukončil. 
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UZNESENIA 

zo zasadnutia Akademického senátu EkF TUKE zo dňa 26.11.2024 
 

29/2024 AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 26.11.2024 v 

zložení: senátorka Viktória Adamkovičová a senátor Matúš Kubák. 

30/2024 AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 26.11.2024 po doplnení bodu č. 7  
31/2024 AS EkF TUKE schvaľuje Zásady prijímacieho konania na štúdium druhého stupňa na EkF TUKE 

pre akademický rok 2025/2026 v predloženom znení.“ 
32/2024 AS EkF TUKE schvaľuje Zásady prijímacieho konania na štúdium prvého stupňa (v AJ) pre 

akademický rok 2025/2026 v predloženom znení. 
33/2024 AS EkF TUKE schvaľuje Zásady prijímacieho konania na štúdium druhého stupňa (v AJ) pre 

akademický rok 2025/2026 v predloženom znení. 
34/2024 AS EkF TUKE schvaľuje svojho zástupcu / kyňu AS EkF TUKE vo výberovej komisii. (podľa prílohy) 
35/2024 AS EkF TUKE schvaľuje zloženie výberovej komisie v predstavenom zložení. (podľa prílohy) 
36/2024 AS EkF TUKE schvaľuje harmonogramu zasadnutí AS EkF TUKE na rok 2025. 
 
Košice, 26.11.2024 

 

Zapísala:    Ing. Manuela Raisová, PhD., v.r.     

 

Overili:    doc. Ing. Matúš Kubák, PhD., v.r.     
 
 
     Bc. Viktória Adamkovičová, v.r.    
 
   
Predsedajúci: 
   doc. Ing. Jozef Glova, PhD., v.r.     

   predseda AS EkF TUKE     
 


